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Mødested: Holte Midtpunkt 

Tak til Kvickly 

 

Tak for et godt møde. 

 

Her er referatet. 
 

Emne Beskrivelse Ansvarlig 

Velkomst  Michael bød velkommen, hvorefter der var en kort 

præsentationsrunde af alle deltagere. 

 

 
 

 

 

Fokus emner Her er de fokusområder der arbejdes med: 

 

- De mange tomme lejemål er en bekymring. Det 

frygtes at flere vil følge i den kommende tid. 

Det skæmmer i bybilledet – særligt når vi vil tilbage 

til den eksklusive og hyggelige atmosfære, som 

Holte burde have. Vi savner endnu flere 

specialbutikker og små cafeer og restauranter. 

Det kunne være en ostehandler, slagter, 

herretøjsbutik, sund mad, Mikromejeriet, Creative 

Space osv. 

 

Vi vil gerne tættere på udlejerne – og i fællesskab 

finde løsninger til brug af butikkerne. Ideerne er 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tommy 
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mange, men de skal selvfølgelig stemme overens 

med ejernes ønsker. 

 

Kan vi få et overblik over hvor og hvor mange, der 

er tale om? 

 

- Parkeringsmuligheder er der for få af. Og de der er 

tæt på butikkerne, er ofte optaget af 

langtidsparkerende pendlere og beboere. 

Kortet nedenfor er en oversigt over kommunalt 

ejede pladser – bruger vi dem alle? 

 
- Det opleves meget besværligt at komme i gang 

som forretningsdrivende eller som udvikler. 

Dialogen med kommunen er ikke optimal – og ofte 

langtrukket. 

Bevillinger og tilladelser er svære at opnå. 

 

- Handelsområdet er lukket om sig selv. Er du kørende 

på Kongevejen eller Øverødvej, så fremstår hjørnet ikke 

indbydende. Kan vi arbejde med farve eller lignende på 

opsatsen foran Holte Midtpunkt. Kan vi sætte flag op? 

 

Hvad må vi gøre? Drøftes på næste møde, hvor 

byplanschefen ventes at deltage. 
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Kan vi tale med 365discount om deres meget grønne 

facade? Dialog er i gang med Coop’s projektafdeling. 

Michael 

 

Aktiviteter Butikker i fælles aktiviteter 

Vi drømmer om flere fælles aktiviteter butikkerne 

imellem.  

Handelsstandsforeningen har ikke et årshjul med 

aktiviteter. Pt. går størstedelen af kontingentindbetalingen 

til julebelysningen. Man er dog meget interesseret i at 

understøtte aktiviteter og kan kommunikere med 

butikkerne herom. 

Centerforeningen ligeså. 

På mødet blev det aftalt at bruge Bylivsmøderne som 

”medlemsmøder” for de to foreninger. Så ved at deltage 

her, så kan man holde sig opdateret på, hvad der sker i 

begge foreninger.  

Det blev ligeledes aftalt, at Kim og Bettina sikrer at 

relevant info sendes ud til alle i begge foreninger. 

 

Jakob fra Holte Vinlager fortalte om deres arrangement 

med vin, ost og tapas i starten af november. 

 

Uderum og oaser 

Vi savner opholdsmuligheder og uderum. Kan vi få 

tilladelse til udendørsservering og/eller blot møbler ved 

butikkerne? 

Vi fortsætter på næste møde, hvor byplanschefen 

deltager. Så de der ønsker dette, kan med fordel 

konkretisere deres ide inden mødet. 

 

Holte Stationsvej og de små smøger er oplagte muligheder 

for skønne byrum. Det kunne være med belysning allerede 

til jul? 

 

Jul i Holte 

Dette vender vi på næste møde. Her har Bettina og Kim 

været til møde med Rudersdal Kommune herom. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bettina, Kim 

 

 

Jakob 

 

 

 

Tommy 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Evt. Frivilligcentret 

Lene fortæller, at vi for et årligt kontingent på kr. 150,- har 

adgang til deres nyhedsbrev. Dette kan være relevant for 

Center- og handelsstandsforeningen. 

 

 

 

Lene 
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Biblioteket 

Fra 1. dec. til medio juni flytter biblioteket i midlertidige 

lokaler, mens der renoveres. 

 

Fra Rudersdal 

Kommune 

Følg med her: 

Referater fra alle bylivsnetværk lægges op her: 

 

https://www.rudersdal.dk/mere-byliv 

 

Pulje til kulturarrangementer: 

https://oplev.rudersdal.dk/tilskudtilkulturaktiviteter 

 

Er der spørgsmål til kulturpuljen, så kan Merete Arnoldi 

kontaktes på mear@rudersdal.dk eller 72685628 

 

 

Næste møde  2. november kl. 18.00-19.30 hos Holte Midtpunkt,  

 

Dagsorden: 

1. Velkomst. 

2. Aktiviteter på tværs af butikkerne – ideer og 

muligheder på kort sigt. Vi arbejder på et årshjul. 

3. Byrum og ophold – Hvilke muligheder har vi, og 

hvilke tilladelser skal vi bruge? 

4. Holtes fremtoning – hvad vil vi gerne optimere? 

Hvilke muligheder har vi? 

5. Evt. 

 

 

 

Møder 2023 2. november 

Sted: Holte Midtpunkt 

Kl. 18-19.30 

 

7. december 

Sted: Tilgår 

Kl. 8-9.30 

 

Møder 2024 tilgår. 

 

 

 

 

Venlig hilsen 

Michael Moos Møller 

Konsulent 

BIDdanmark 

 

michael@biddanmark.dk 

22 24 42 42 (Send gerne sms) 


